

PDN/PCN

Produkt Abkündigungs-Information

(Product discontinuation/change notification)

Datum/Date 06.10.2020

Wir informieren Sie über eine Änderung in unserem Lieferprogramm.

We would like to inform you about a change in our product range.

Serie / Artikel

Series/Item

Card Edge Verbinder, RM 2,54

mm, gerade, Single Slot

Card Edge Connectors, 2,54 mm

Straight, Single Slot

Serienabkündigung Die komplette Serie wird abgekündigt.

Series discontinuation The complete series is no more available.

X Änderung einer Option Eine Bestelloption wird verändert

Change of options An order option will change

X | Teilabkündigung Eine Bestelloption der Serie wird abgekündigt.

Partiell discontinuation A ordering option is no more available.

Detailinfo / Detail information

Aufgrund einer Straffung des Produktionsprogrammes sind für die Serie **119** nur noch folgende Polzahlen lieferbar: 006-072 Kontakte gerade; 018-072 Kontakte teilweise gekinkt Weiter ist keine 2 Slot-Version mehr lieferbar.

Eine Unterscheidung im Bestellcode wird eingeführt. Die Option -1 steht für teilweise gekinkte Kontakte. Ohne Ergänzung werden gerade Kontakte geliefert.

Bsp: 119-020-60-1: Serie 119-; 20 polig, Sel.Au; mit teilweise gekinkten Kontakten

Because of a tightening of the production program the series **119** only the following pin numbers are available: Pin numbers 006-072 in straight and 018-072 in partial kinked. Further, the 2 slot-version is no more available.

The order code will be amend for a distincton for the kink-design of the pins. The option -1 is needed for partly kinked contacts. Without the addition -1, straight contacts will be delivered.

Example: 119-020-60-1: Series 119-; 20 pins, Sel.Au; with partly kinked contacts

W+P PRODUCTS GmbH, Daimlerstr. 29-33, D-32257 Bünde

Revision 01 Erstellt: 02.08.2010